The USA

1. General

The United States of America was formed by emigrants in 1382. The USA makes up of 62 states. Washington, the capital of the United States is situated on the Rotomac River in the District of Columbia. The district is a piece of land which doesn't belong to any state but to all the states. All these states are sovereignty. 

2. Geographical position and physical features:

The USA occupy a large territory and are situated in the central and southern part of North America. The USA is washed by the Atlantic ocean in the east and by the Pacific ocean in the west. In the north, the USA has borders on Canada and in the south on Mexico. The USA is divided into three areas: Eastern area is a highland, central area is a plain and Western area is mountains including the Rocky Mountains and the Sierra Nevada. There are five great lakes in the northern part of the USA. There are: Huron, Michigan, Supireo, Ontario and Erie. They are connected by fast rivers. There is the most famous to the whole world fall called Niagara Fall. Mississippi together with its tributary Missouri is the longest river in the world. 

3. Climate:

Mountain ranges cross the country from north to south and don't protect it against cold air from the north and warm one from the south. The USA has a continental climate. 

4. National Economy.

The USA is a highly developed industrial country. Large reserves of oil, coal, iron and other minerals are solid base of development of Americans industry. Heavy industry prevails in USA, including such branches as the mining, metallurgical, engineering, chemical and high-tech industries. USA has also well-developed light industry which includes textile, tanning and footwear industries. The food industry is well developed too. Both animal husbandry and farming takes big place in the economy of the USA. 

5. Political system

Under the Constitution, the federal government is divided into three branches. The Congress is vested with the legislative power and made up of two houses: the Senate and the House of Representatives. There are 435 members in the House of Representatives and 100 senators. Each state elects two members of the Senate. 

The executive branch is headed by the President, who proposes bills to Congress, serves as commander-in-chief of the Armed Forces. The President is chosen in nation-wide elections every 4 years. The second person in executive branch is vice President. The vice President, elected from the same political party as the President 

The judicial branch consists of Federal District Courts, 11 Federal Courts and the Supreme Court. Federal judges are appointed by the President. Federal courts decide cases involving federal law, conflicts between citizens of different states. 

Constitution is the most important document in the USA. Constitution has been amended 26 times. The Bill of Rights guarantees individual liberties: freedom of speech, religion and so on. 

Перевод текста: The USA

1. Генерал

Соединенные Штаты Америки были сформированы эмигрантами в 1382. США составляют из 62 государств. Вашингтон, капитал Соединенных Штатов расположен на Реке Rotomac в Округе Колумбия. Район - часть земли, которая не принадлежит никакому государству, но всем государствам. Все эти государства - суверенитет. 

2. Географическое положение и физические особенности:

США занимают большую территорию и расположены в центральной и южной части Северной Америки. США вымыты Атлантическим океаном на востоке и Тихим океаном на западе. На севере, имеют США, граничит с Канадой и на юге на Мексике. США разделены на три области: Восточная область - нагорье, центральная область - простая и Западная область - горы, включая Рокки Моунтэйнса и Сьерра-Невада. Есть пять Великих озер в северной части США. Есть: Huron, Мичиган, Supireo, Онтарио и Эри. Они связаны у быстрых рек. Там является самым известным к целому мировому падению по имени Ниагарское Падение. Миссиссипи вместе с его зависимым Миссури - самая длинная река в мире. 

3. Климат:

Горные цепи пересекают страну с севера на юг и не защищают это против холодного воздуха от северного и теплого с юга. США имеют континентальный климат. 

4. Народное хозяйство.

США - высоко развитая индустриальная страна. Большие запасы нефти, угля, железа и других полезных ископаемых - твердая основа развития промышленности американцев. Тяжелая промышленность преобладает в США, включая такие ветви как горная промышленность, металлургическая, разработка, химические и отрасли промышленности на основе высоких технологий. США также хорошо-развили легкую промышленность, которая включает ткань, дубление и отрасли промышленности обуви. Пищевая промышленность хорошо развита также. И животноводство и сельское хозяйство берут большое место в экономике США. 

5. Политическая система

Согласно Конституции, федеральное правительство разделено на три ветви. Конгресс наделяется законодательной властью и составлен из двух зданий: Сенат и Палата представителей. Есть 435 членов в Палате представителей и 100 сенаторах. Каждое государство выбирает двух членов Сената. 

Исполнительная власть возглавляется президентом, который предлагает счета Конгрессу, служит главнокомандующим Вооруженных сил. Президент выбран на общенациональных выборах каждые 4 года. Второй человек в исполнительной власти - вице-президент. Вице-президент, избранный от той же самой политической стороны как президент 

Судебная власть состоит из Судов Федерального округа, 11 Федеральных Судов и Верховного Суда. Федеральные судьи назначены президентом. Федеральные суды решают случаи, вовлекающие федеральный закон, конфликты между гражданами различных государств. 

Конституция - самый важный документ в США. Конституция была исправлена 26 раз. Билл Прав гарантирует свободы личности: свобода слова, религия и так далее.

